
Datum 19/02/2024
Dossierbeheerder Wim Geuns

VERSLAG Algemene Vergadering Adviesraad Inclusie en 
Toegankelijkheid

02/02/2024, van 9u30 tot 12u00
Locatie; raadzaal OCMW, Welzijnshuis, Sluisvaartstraat 17, 8430 Middelkerke.

Aanwezig: Machteld Meeschaert, Sara Zajc, Fried Ringoot, Eddy Verschelde, Freddie Baeten, Annie 
Van Acker, Francine Duron, Lieve Desender, Leen Vanhee, Kimberly Michel, Wim Geuns

Verontschuldigd: Geert Verstraete, Sara Zajc, Wim Verelst, Lynn Vandaele

1) Verwelkoming:
De voorzitter drukt haar dank uit aan de leden van de Adviesraad voor hun inzet en 
toewijding. De voorzitter verwelkomt Kimberly M als nieuwe lid van de Adviesraad. Elk lid 
van de Adviesraad stelt zich voor aan Kimberly en ook Kimberly stelt zich voor en vertelt 
wat zij voor de Adviesraad wilt en kan betekenen. Kimberly leeft met een handicap en 
woont in Lombardsijde. Zij werkt voor de FOD Volksgezondheid en wil zich inzetten voor 
een toegankelijke, inclusieve maatschappij.

2) Goedkeuring vorig verslag:
Het verslag wordt goedgekeurd maar de voltallige Adviesraad hebben de volgende 
opmerking bij het verslag:
1. Bij de nieuwjaarstoespraak van de burgemeester was een doventolk aanwezig: deze 
doventolk werd betaald door de dienst evenementen, niet door de Adviesraad.
2 De Adviesraad is niet akkoord met de naam ‘Salon Unique’ voor het jaarlijks 
terugkerend evenement. De raad wil terugkeren naar de eerder voorgestelde naam ‘Ik 
…, jij…, wij…, Iedereen toegankelijk’.
De Adviesraad beslist werk te maken van een verbetering van de interne en externe 
communicatie.

3) Financiële stand van zaken:
De penningmeester geeft een overzicht van de financiën van de Adviesraad: er zit nu 
€11.000,00 in kas. Van dit bedrag reserveert de penningmeester €6.000,00 voor een 
aankoop ter verbetering van de toegankelijkheid in de gemeente. De Adviesraad heeft 
nog niet beslist wat er aangekocht zal worden.

4) Afgewerkte projecten



 De voorzitter drukt haar lof uit voor de prachtige voorstelling van Fried Ringoot in 
De Branding. De leden van de Adviesraad die bij de voorstelling aanwezig waren 
treden haar bij. De voorzitter maakt wel de opmerking dat er zo goed als 
niemand aanwezig was van de leden van de Adviesraad. Niemand van de leden 
van de Adviesraad kon/wou komen helpen bij het evenement. De secretaris en 
de voorzitter danken de penningmeester en haar familie voor hun onmisbare 
hulp!
De volgende suggesties worden gemaakt door diverse leden:
1: Eddy V.: Er moet een draaiboek komen voor elk evenement om zo makkelijker 
vrijwilligers te vinden. We hebben dan een overzichtje van wie doet wat, …
2. Fried R. :De communicatie met de gemeente moet beter. Ook de interne 
communicatie kan beter. Hij dringt ook aan op actieve deelname van alle leden 
van de Adviesraad.
3. Lieve D.: Het zou goed zijn als we in het begin van het jaar een 
vergaderkalender aanleggen. Zo blijft iedereen makkelijker op de hoogte en kan 
iedereen hun aanwezigheid en deelname beter plannen.
4. Kimberly M.: ze stelt voor een deadline te leggen op het indienen van het 
verslag van de Algemene Vergadering. Ze stelt ook voor direct de volgende 
Algemene Vergaderingen in te plannen.
De voltallige Adviesraad stemt hiermee in en legt vast dat het verslag van de 
Algemene Vergadering binnen de 10 werkdagen dient neergelegd te worden. De 
volgende Algemene Vergaderingen gaan door op 27/05/2023, 30/09/2024 en 
27/01/205, telkens in de Raadzaal van het Welzijnshuis van 9u30 tot 12u00. 
(nota van de secretaris)
Kimberly stelt ook voor dat alle leden van de Adviesraad gecontacteerd worden 
met de vraag of ze nog willen meewerken in de Adviesraad, of ze nog wel naar 
de Algemene Vergaderingen komen. Als je niet geïnteresseerd bent om actief 
mee te werken, kan je de Adviesraad misschien beter verlaten. Bij het 
contacteren van de leden, sturen we best meteen aan vergaderkalender van de 
Algemene Vergaderingen mee.

 De Adviesraad dankt Fried R. voor het organiseren van de workshop ‘School 
zonder Pesten’ voor de 3dekleuterklasjes in de gemeente. Vooral ‘Victor, het 
praatmaatje’ viel in de smaak!

 De workshop gebarentaal tijdens het Salon Unique was een groot succes. Dit 
viel ook in goede oren bij de burgemeester met als gevolg dat er een doventolk 
aanwezig was bij de nieuwjaarsspeech van de burgemeester.

5) Lopende projecten
 Wieltjesbaden:

Francine D. merkt op dat de toegankelijkheid van de nieuw aangelegde Zeedijk 
in Middelkerke en vooral de omgeving van Silt onbestaande is. Fried R. merkt 



ook op dat de nieuw aangelegde zeedijk (ook in Westende) toegankelijk is, 
inclusief het pad op het tussenniveau, maar dat het strand niet toegankelijk is. 
Schepen Dirk De Poortere heeft eerder aangegeven dat er wel degelijk aan de 
toegankelijkheid van het strand gewerkt wordt. Hij pakt het project persoonlijk 
aan. De leden van de Adviesraad drukken hun lof uit voor het werk van de 
werkmannen van de gemeente in de context van toegankelijkheid.
Wim G. contacteert schepen De Poortere ivm het toegankelijk maken van het 
strand dmv een constructie in steigerhout. Het gebruiken van steigerhout is een 
voorstel van Glenn Decaesstecker.

 Fried R. stelt voor een degelijk dossier op te starten met daarin duidelijk de 
locaties van de pijnpunten, duidelijke foto’s en een omschrijving van het 
probleem. Wim G. staat in voor administratieve ondersteuning.
Eddy V. stelt voor dat iedereen info over toegankelijk Middelkerke verzamelt. De 
Adviesraad brengt dit dan samen in één dossier. Hij roept wel op hier realistisch 
in te blijven.
In een volgende stap kan er misschien aan een app gedacht worden of aan de 
opname van de toegankelijke punten in een bestaande app (opmerking Eddy V. 
en Francine D.)
Machteld M. vraagt bij de gemeente, dienst openbare werken de plannen van Silt 
en omgeving op.
Schepen De Poortere heeft ook opdracht gegeven aan Rudy Debruyne om de 
markeringen op de openbare weg te vernieuwen/verbeteren.

 Het project rond het verbeteren van de toegankelijkheid van de 
gemeentediensten is ook in goede oren gevallen bij schepen Dirk De Poortere. 
Hij staat open voor het gebruik van tablets met verschillende symbolen. Wim G. 
werkt het voorstel verder uit met ondersteuning van Freddie B. en Geert V. 
Kimberly M. merkt op dat we ook Licht en Liefde in dit project moeten betrekken.

6) Varia

 Lieve D. stelt voor dat de Adviesraad duidelijk laat aflijnen onder welke dienst de 
Adviesraad nu valt. Welke schepen is bevoegd? Deze informatie moet 
meegenomen worden in het memorandum.

 Machteld M. wilt een bezoek met Villa Vip inplannen om verder kennis te maken 
met de verantwoordelijken daar. Deze mensen namen in 2023 deel aan het 
Salon Unique.

 De leden van de Adviesraad geven na de verkiezingen hun bevindingen door 
over de toegankelijkheid van de kieslocaties.

 De leden van de Adviesraad vragen de contactgegevens alle leden te delen.
 De jeugdraad van de gemeente vergadert op 13/02 en dan worden de Silent 

Disco en Spelewest verder geëvalueerd.



De datum van de volgende Algemene Vergadering van de Adviesraad Inclusie en Toegankelijkheid 
wordt, onder voorbehoud, vastgelegd op 27/05/2024.

Voor verslag, Wim Geuns


